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PROTOKÓŁ NR 1/2025 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych 

Rady Gminy Bełchatów 

w dniu 12.03.2025 r. o godz. 16:30 

 

 

Ad pkt 1. 

Otwarcie posiedzenia, przywitanie, stwierdzenie kworum. 

 

Otwarcia posiedzenia dokonała Pani Magdalena Rzepecka - Przewodnicząca Komisji 

Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych, która powitała Radnych i zaproszonych 

gości oraz oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 5 

członków Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych, co wobec ustawowego 

składu Komisji wynoszącego 5 osób stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli zaproszeni goście zgodnie z listą obecności.  

 

Załącznik Nr 1 – lista obecności radnych i gości 

 

 

Pani Magdalena Rzepecka Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu 

i Spraw Socjalnych przedstawiła porządek obrad. 

 

Załącznik Nr 2 – porządek obrad 
 

1. Otwarcie posiedzenia, przywitanie, stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie protokołu nr 5/2024. 

3. Przyjęcie protokołu nr 6/2024. 

4. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2024 rok. 

5. Sprawozdanie z działalności GKRPA za rok 2024. Spotkanie z przedstawicielami Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

6. Informacja z realizacji zadań o charakterze kulturalnym, promocyjnym, sportowo–

rekreacyjnym w 2024. 

7. Plan realizacji zadań o charakterze kulturalnym, sportowo-rekreacyjnym, promocyjnym na 

2025 rok. 

8. Informacja dotycząca organizacji akcji zimowego wypoczynku dzieci i młodzieży. 

9. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad pkt 2. 

Przyjęcie protokołu nr 5/2024. 
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Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Przy braku uwag do protokołu, przystępujemy do głoso-

wania. 

W głosowaniu wzięło udział 5 członków Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Spraw 

Socjalnych „za” przyjęciem protokołu nr 5/2024 głosowało 5 członków Komisji 0 „przeciw” 

oraz 0 „wstrzymało się” od głosowania. Wobec powyższego Przewodnicząca stwierdziła, iż 

protokół został przyjęty. 

Ad pkt 3. 

Przyjęcie protokołu nr 6/2024. 

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Przy braku uwag do protokołu, przystępujemy do głoso-

wania. 

 

W głosowaniu wzięło udział 5 członków Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Spraw 

Socjalnych „za” przyjęciem protokołu nr 6/2024 głosowało 5 członków Komisji 0 „przeciw” 

oraz 0 „wstrzymało się” od głosowania. Wobec powyższego Przewodnicząca stwierdziła, iż 

protokół został przyjęty. 

 

Ad pkt 4. 

Sprawozdanie z działalności Komisji za 2024 rok. 

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Przy braku uwag do sprawozdania, przystępujemy do 

głosowania. 

 

W głosowaniu wzięło udział 5 członków Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Spraw 

Socjalnych „za” przyjęciem sprawozdania za 2024 rok głosowało 5 członków Komisji 0 

„przeciw” oraz 0 „wstrzymało się” od głosowania. Wobec powyższego Przewodnicząca 

stwierdziła, iż sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

Ad pkt 5. 

Sprawozdanie z działalności GKRPA za rok 2024. Spotkanie z przedstawicielami Gminnej Komi-

sji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Proszę o wprowadzenie. 

Wprowadzenia dokonała Pełnomocnik Wójta ds. GKRPA Wioletta Paradecka 

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: W raporcie jest mowa o punkcie konsultacyjnym, który 

funkcjonował przy ul. Kościuszki 13 w pokoju nr 8A, czy ten punkt nadal jest prowadzony? 
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Pełnomocnik Wójta ds. GKRPA Wioletta Paradecka: Tak, funkcjonuje, zmieniliśmy tylko lo-

kum. Punkt znajduje się również przy ulicy Kościuszki 13, ale w podwórku, na pewno jest bardziej 

komfortowo przy zachowaniu wszelakich procedur.  

Przewodniczący GKRPA Jacenty Pajkert: Przeprowadziliśmy również szkolenie właścicieli 

punktów sprzedaży i sprzedawców napojów alkoholowych z udziałem tajemniczego klienta pn. 

„Odpowiedzialny sprzedawca napojów alkoholowych oraz napojów energetycznych z uwzględnie-

niem uzależnień behawioralnych”. Wykonaliśmy badanie na zlecenie, wykonała je firma z Rzeszo-

wa  i okazało się  niestety, że alkohol jest sprzedawany nieletnim. Wysyłaliśmy do punktów sprze-

dażowych, iż w momencie, kiedy sytuacja się powtórzy to będziemy odbierać koncesję.  

Radna Grażyna Kałużna: Szkolenia, które były przeprowadzone dla nauczycieli i dla sprzedaw-

ców, odbywały się tutaj w punkcie? 

Pełnomocnik Wójta ds. GKRPA Wioletta Paradecka: Nie, szkolenia dla przedawców odbywały 

się w miejscu ich pracy, natomiast nauczyciele odbywali kursy zdanie, do tego były materiały, które  

im przesłaliśmy.  

Przewodniczący GKRPA Jacenty Pajkert: Intencją jest, aby były przeprowadzane takie działania 

kompleksowe, długotrwałe. Wyszliśmy z założenia, że szkoły w ramach swojego programu profi-

laktycznego mogą wprowadzić takie zajęcia. 

Radna Grażyna Kałużna: To znaczy, że nauczyciele, którzy zostali przeszkoleni, powinni wpro-

wadzić odpowiednie działania?  Kiedy nauczyciele obyli szkolenia? 

Pełnomocnik Wójta ds. GKRPA Wioletta Paradecka: Tak powinni wprowadzić odpowiednie 

programy w obrębie placówki. Szkolenia były przeprowadzone na wiosnę. Zgłosiło się 6 nauczycie-

li. Przedstawiciele szkół otrzymali zaproszenie do nas, aby zgłaszali się, jeżeli widzą taką możli-

wość. Do wszystkich szkół zostały wysłane zapytania, kto chciałby wziąć udział w szkoleniach 

osobą, które się zgłosiły sfinansowaliśmy je.   

Radna Ilona Kołodziej:  Z każdej szkoły jest ktoś przeszkolony? 

Przewodniczący GKRPA Jacenty Pajkert: Niestety nie, tak jak wcześniej zostało wspomniane, 

zostało przeszkolonych tylko 6 nauczycieli.  

Pełnomocnik Wójta ds. GKRPA Wioletta Paradecka: Na maila otrzymuje bardzo dużo propozy-

cji  szkoleń, które przesyłam do placówek, sporo jest również bezpłatnych szkoleń, w których mogą 

brać udział.  

Radna Grażyna Kałużna: Która ze szkół nie odbyła takiego szkolenia? 

Pełnomocnik Wójta ds. GKRPA Wioletta Paradecka: Na ten moment nie powiem, ale sprawdzę.  

Radna Grażyna Kałużna: Czy do punktu konsultacyjnego zgłaszają się osoby, które mają pro-

blemy z narkotykami? 
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Przewodniczący GKRPA Jacenty Pajkert: Tak, może w mniejszym procencie, ale zgłaszają się, 

są to osoby w różnym wieku nastolatkowie jak również osoby starsze. 

Radna Grażyna Kałużna: Chciałabym jeszcze zapytać o niebieskie katy, jak to wygląda w sto-

sunku do ubiegłego roku, czy mamy tendencję wzrostową? 

Przewodniczący GKRPA Jacenty Pajkert: Tym się zajmuje zespół interdyscyplinarny. Mamy 

oddelegowaną osobę do pracy w tym zespole. 

Pełnomocnik Wójta ds. GKRPA Wioletta Paradecka: W ubiegłym roku nie założyliśmy żadnej 

niebieskiej karty.  

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Chciałabym zapytać o tablice informacyjne o zakazie 

sprzedaży alkoholu i energetyków osobom nietrzeźwym i nieletnim, czy Państwo do każdych 17 

punktów osobiście je dostarczają i finansują? 

Pełnomocnik Wójta ds. GKRPA Wioletta Paradecka: Tak.  

Radna Grażyna Kałużna: Jak Państwo oceniacie, czy w tym momencie mamy tendencje wzro-

stową osób, które są uzależnione?  

Przewodniczący GKRPA Jacenty Pajkert: Została zlecona diagnoza zagrożeń lokalnych, jeśli 

byliby Państwo ciekawi i chcieli poznać szczegóły, to możemy taką informację udostępnić. Zawarte 

są w niej badania zostały wykonane w szkołach i wśród lokalnej społeczności Gminy Bełchatów.   

Radna Grażyna Kałużna: Poproszę, przeczytam i na sesji oddam, a jeśli chodzi o punkt gminny, 

to jak to wygląda? 

Przewodniczący GKRPA Jacenty Pajkert: Jeśli chodzi o tą diagnozę to 94% mieszkańców nie 

wie, gdzie ma się udać jak ma problem. 

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Może to ogłoszenie, które Państwo przekazują do szkół, 

również dać Sołtysom, żeby przywiesili na tablicę.  

Pełnomocnik Wójta ds. GKRPA Wioletta Paradecka: Dobrze, oczywiście.  

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Chciałabym jeszcze zapytać, czy jest taka osoba, osoby, 

którym udało się wyjść z nałogu? 

Przewodniczący GKRPA Jacenty Pajkert: Tak, czasami się zdarza.   

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Nie ma więcej głosów w dyskusji, przechodzimy do ko-

lejnego punktu.  

 

Ad pkt 6. 

Informacja z realizacji zadań o charakterze kulturalnym, promocyjnym, sportowo–rekreacyjnym 

w 2024. 

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Proszę o wprowadzenie. 

Wprowadzenia dokonała Dyrektor CKiS Anna Kamieniak 
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Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Była  organizowana wycieczka do Uniejowa i zauważy-

łam, że cieszyła się ogromnym zainteresowaniem ze strony mieszkańców. 

Dyrektor CKiS Anna Kamieniak: Tak, połączyliśmy wszystkie filie i łącznie pojechały 22 osoby. 

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Widzę, że na ten rok wyznaczone są dwie daty na wyjazd 

do Uniejowa? 

Dyrektor CKiS Anna Kamieniak: Tak, na wiosnę i jesień. Jest to jednodniowa wycieczka.  

Radny Mariusz Wolak: Chciałbym zapytać o Koła Gospodyń Wiejskich, mianowicie w momen-

cie kiedy jest ustalany plan wydarzeń na dany rok, czy nie można by na przykład było z wyprze-

dzeniem  zrobić spotkania z kołem, aby przedstawiło swój plan wcześniej, żeby niektórych imprez, 

wydarzeń nie dublować. Wiem, że są takie imprezy przykładowo CKiS organizuje Dzień Kobiet i 

za chwilę Koło Gospodyń Wiejskich organizuje również Dzień Kobiet, ale we własnym gronie. 

Później takie działania są źle odbierane przez mieszkańców.  

Dyrektor CKiS Anna Kamieniak: Jeżeli chodzi o konkretną imprezę pn. „ Dzień Kobiet”, organi-

zujemy właśnie Gminny Dzień Kobiet, na którym jest Pan Wójt, władze gminy, Państwo Radni, 

który jest finansowany przez CKiS, natomiast jeżeli dane koło, sołectwo chce dla swoich mieszkań-

ców zorganizować imprezę w ramach funduszu sołeckiego, funduszu Koła Gospodyń to organizują 

lokalnie ze swoimi mieszkankami i nikt nie przeszkadza w tej organizacji. Jeżeli zwróci się do mnie 

Radny czy Sołtys to zawsze staram się, żeby był zapewniony jakiś występ artystyczny.  

Radny Mariusz Wolak: Rozumiem, tak jak Pani Dyrektor wspomniała jak zgłosi się Sołtys, czy 

Radny i zapewnia Pani pomoc, przy organizacji występu artystycznego to oczywiście bardzo to się 

ceni, natomiast teraz jest organizowany Dzień Kobiet w Zawadach w gronie zamkniętym i teraz 

mieszkańcy będą spekulować, dlaczego nie ma takich atrakcji u nich jak były w innym sołectwie. 

Dyrektor CKiS Anna Kamieniak: W Zawadach nas nie proszono o żadne wsparcie, ani artystycz-

ne, ani muzyczne. Panie tylko wystąpiły o udostępnienie sali, na które wyraziliśmy zgodę.  

Radna Grażyna Kałużna: Ja również organizowałam jako Koło Gospodyń 8 marca, mieliśmy 

warsztaty i też była to impreza zamknięta dla mieszkanek Podwód, dlatego że finansowane było to 

z Koła Gospodyń.  

Radna Ilona Kołodziej: Tam gdzie są filie to dzieje się dużo, a pozostali mieszkańcy są poza 

wszystkim. Tak jak na przykład my nigdy z niczego nie korzystaliśmy. W planie widać, co jest or-

ganizowane, z których korzysta określona grupa ludzi, pozostałe miejscowości jakby nie mają do 

tego dostępu, ponieważ nie mają wiedzy, informacji. 

Dyrektor CKiS Anna Kamieniak: Wysyłane są plakaty do Sołectw, aby umieszczali je na tabli-

cach, bardzo dobrze działa nasz gminny facebook, na każde wydarzenie są zapisy, które są adreso-

wane dla wszystkich mieszkańców, nie tylko dla tych, gdzie są filie. 



6 
 

Radna Ilona Kołodziej: Niestety, ale jest to inaczej odbierane. Dlaczego wydarzenie, nie powtarza 

się w innych miejscowościach, żeby mieszkańcy nie musieli dojeżdżać na drugi koniec. 

Dyrektor CKiS Anna Kamieniak: Każda placówka ma jakby inna ofertę, w każdej miejscowości 

zaproponowaliśmy jakieś wydarzenie.  

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Przejdźmy do kolejnego punktu, w którym omówimy 

plan realizacji zadań na 2025 rok. 

Ad pkt 7. 

Plan realizacji zadań o charakterze kulturalnym, sportowo-rekreacyjnym, promocyjnym na 2025 

rok. 

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Proszę o wprowadzenie. 

Dyrektor CKiS Anna Kamieniak: Jak Państwo zauważycie w części wydarzeń i imprez kultural-

nych staraliśmy się zauważyć każdą miejscowość, nie mówię o cyklicznych zajęciach w poszcze-

gólnych miejscowościach tj. Augustynów, Zdzieszulice, Zawady i Kurnos, które oczywiście są ad-

resowane dla wszystkich mieszkańców gminy.  

Radny Mariusz Wolak:  Uważam, że imprez jest dużo i są różnorodne, natomiast największy pro-

blemem jest z dotarciem do mieszkańców i ich integracją.  

Dyrektor CKiS Anna Kamieniak: Dlatego nie nastawiamy się jak Państwo zauważyli na warszta-

ty, ponieważ nie ma zainteresowania, natomiast ogromną popularnością cieszą się wycieczki.  

Radny Mariusz Wolak: Myślę, że jedna filia na kilka miejscowości jest wystarczająca, ponieważ 

są to koszty, więc mieszkańcy powinni wziąć pod uwagę to, że jest to filia do kilku miejscowości, 

natomiast większość z nich uważa, że należy tylko do nich.  

Dyrektor CKiS Anna Kamieniak: Jeszcze dopowiem, że oprócz tematyki zdrowotnej powodze-

niem cieszą się warsztaty kulinarne.  

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Mieszkańcy nie skarżą się na zapisy przez internet? 

Dyrektor CKiS Anna Kamieniak: Zawsze jak jest coś nowego, coś wdrażamy, to zdarzają się 

głosy przeciwne, wprowadziliśmy zapisy przez internet, żeby być profesjonalnym Domem Kultury, 

aby uniknąć dyskusji na temat spekulacji, że zapisujemy kogoś po znajomości.  

Radna Grażyna Kałużna: Chciałabym zapytać o dożynki, czy są już jakieś plany? 

Dyrektor CKiS Anna Kamieniak: Dożynki odbędą się 24 sierpnia w Oleśniku, które rozpoczną 

się o godz. 14:00, zarezerwowane są dwa zespoły Dżem oraz Kamasutra. 

Radna Grażyna Kałużna: Jakie są przewidywane koszty? 

Dyrektor CKiS Anna Kamieniak: Jesteśmy na etapie negocjacji. 

Radna Grażyna Kałużna: Koszty gwiazdy wieczoru będą przybliżone do poprzedniego roku? 

Dyrektor CKiS Anna Kamieniak: Tak, myślę że tak. 

Radna Grażyna Kałużna: Środki na to wydarzenie są już zabezpieczone? 
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Dyrektor CKiS Anna Kamieniak: W połowie. Przy niektórych imprezach będziemy się zwracać o 

dofinansowanie.   

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Sponsorów będziemy mieć? 

Dyrektor CKiS Anna Kamieniak: Tak.  

Radna Grażyna Kałużna: Rozumiem, a co w sytuacji utraty granic? Dożynki odbędą się z takim 

programem jaki jest zaplanowany? 

Dyrektor CKiS Anna Kamieniak: Będziemy chcieli tak konstruować umowy, żeby zadziałał plan 

B. Będziemy się starać etapować płatność za poszczególne zespoły, a jeżeli będzie trzeba to w osta-

teczności zrezygnujemy.  

Radna Grażyna Kałużna: Dobrze, ale tak czy inaczej zaliczki zostaną utracone. Trzeba by było 

podejść do tego rozsądnie, ponieważ w takiej sytuacji należałoby wykonać na przykład inwestycje 

itd., a nie bawić się za duże pieniądze.  

Radna Ilona Kołodziej: W jakiej kwocie są zaliczki? 

Dyrektor CKiS Anna Kamieniak: Zazwyczaj jest to ¼ kwoty. 

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: W jakim obszarze szukamy sponsorów? 

Dyrektor CKiS Anna Kamieniak: Z całego Powiatu Bełchatowskiego z poza Powiatu, i teren 

województwa. 

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Nie ma więcej głosów przechodzimy do kolejnego punk-

tu. 

Ad pkt 8. 

Informacja dotycząca organizacji akcji zimowego wypoczynku dzieci i młodzieży. 

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Proszę o wprowadzenie. 

Dyrektor CKiS Anna Kamieniak: Feriowanie dla dzieci z Gminy Bełchatów w wieku od 7 -10 

lat, odbyło się w terminie od 24.02 – 28.02.2025 r. we placówkach w Augustynowie, Kurnosie 

Drugim, Zawadach, Zdzieszulicach Dolnych i oczywiście do tych placówek były zapisywane dzieci 

z ww. miejscowości, ale z całej gminy do każdej jednej placówki. Koszt na 1 dziecko wyniósł 500 

zł., z czego rodzic płacił 350 zł., a CKiS dokładał 150 zł., na dziecko. Program był dość bogaty, w 

każdej placówce było po 15 dzieci, czyli łącznie 60 osób, które skorzystały z feriowania.  

Radny Mariusz Wolak: Wszystkie dzieci, które chciały skorzystać z zimowego wypoczynku, 

zostały zapisane? 

Dyrektor CKiS Anna Kamieniak: Tak, wszystkie dzieci, które chciały wzięły udział w 

feriowaniu. 

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka: Nie ma więcej głosów, przechodzimy do kolejnego punk-

tu. 

Ad pkt 9. 
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Zakończenie posiedzenia. 

Przewodnicząca Magdalena Rzepecka stwierdziła, że porządek obrad Komisji Oświaty, 

Zdrowia, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych został wyczerpany. Przewodnicząca Komisji 

podziękowała wszystkim za udział i zakończyła obrady. 

 

 

 Protokołowała:       Przewodnicząca:  


